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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 03. oktober 2019, kl. 17.30-19.30 afd. Søndersø 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Sebastian 8. c 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Max, Lisbet, Dennis og Sebastian. Mikkel skulle 

til andet møde 18.30. 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

104- 

Godkendelse af referat fra 28/08 

Referatet fra mødet i august blev godkendt.  

Orienteringspunkter:   

105-  

Elevrådet 

Elevrepræsentanterne var ikke deltagende på mø-

det. 

 

106- 

Dialogmødet. Lisbeth og Jan deltog i 

dialogmøde den 10.09. 

Spændende møde, hvor børneprognoser, elevfra-

vær, fastholdelse af medarbejdere og AULA især 

var til debat. 

Mht. prognosen, så ser elevtallet på Søndersøsko-

len stabilt ud. Samtidig er elever/forældre meget 

tro med distriktet. 

Formanden fra Særslev/Hårslev havde et indlæg, 

om fastholdelse og vigtigheden af fokus på især den 

yngre generations større fokus på anerkendelse og 

oftere karriereskift. 

AULA: Processen kan virke mangelfuld og uigen-

nemskuelig for bestyrelsesmedlemmer. Punktet ta-

ges med på et senere møde, hvor de første erfarin-

ger inddrages. 

Elevfravær: Desværre var der ikke meget tid til 

punktet, men fravær er et indsatsområde, hvor regi-

steringen af lovligt og ulovligt fravær kan udfordre. 

Emnet tages med på et senere møde. 

 

107- 

T3-kortlægning - status 

Kortlægningen er i gang. Pt. er procenttallene for 

alle grupper med undtagelse af forældrene fine.  

Vigtigt at der er et direkte link. 

 

108- 

Masterplan 3 - status 
På NO prioriteres der nye vinduer og døre. Ind-

gangspartiet ønskes omdannet til voksenområde. 

Den kolde gang omdannes til garderober mv. 

På SØ er der prioriteret tætte tage, udluftning og 

forbedring af akustikken. Renovering af elevtoiletter 

samt personalekøkken og personaletoiletter også 

højt på ønskesedlen. Vi erindrer, at de midler der i 
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sidste omgang var afsat, blev kanaliseret til Hav-

redhedskolen. 

Der forventes også en indsats vedrørende trafikfor-

hold. 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

109-  

Tilbagemeldinger fra forældremøderne. 

- Har vi de møder vi ønsker? 

- Hvad tænker/oplever personale-

rep. i forhold til at være en til-

freds/stolt repræsentant for sko-

len?  

I overbygningen har der ikke været så stor opbak-

ning fra forældrene. 2. årg. havde lidt samme til-

dens. Tonen er generelt skærpet, hvorfor det er vig-

tigt, at alle bestræber sig på et sobert og ordentligt 

sprog. Vigtigt at vi i fællesskab taler skolen op, og 

ikke fokuserer på negative elementer. Et forældre-

møde pr. år er måske i underkanten, hvorfor en 

bredere information bør overvejes. Forventningsaf-

stemning, drejebog mv. blev nævnt. Emnet ”foræl-

dremøder” tages med på et temamøde. 

 

 

110- 

- Budget opfølgning 

- Sygefravær personale 

 

- Forventeligt underskud på godt 200.000 bli-

ver vendt til et regnskab på mellem overskud 

på 50.000 – underskud på 150.000. 

- Sygefraværet i den sidste periode har været 

på 2,1 %, hvilket er meget positivt. 

 

111- 

Hvordan ønsker vi at arbejde med emnet 

trivsel (et af emnerne fra vores emne-

bank). T3 kortlægning vil være data vi 

kan bruge. 

 

T3 kortlægningen kan ikke stå alene, hvorfor der 

peges på, at medarbejderne giver input, hvorefter 

bestyrelsen laver en indsats. Punktet tages med på 

møde, når resultaterne fra T3 kortlægningen frem-

kommer. Trivslen omhandler elever og personale. 

TV2-undersøgelsen der blev lavet på 6. årgang bli-

ver sendt rundt. 

 

112-  

Evt. 

- Max ønsker at udtræde af bestyrelsen. Helle 

er næste i rækken af suppleanter. 

- En skam, at Sebastian ikke kunne deltage. 

Jan tager en snak med eleverne. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 18-11 2019 kl. 17.30 – 19.30:  

–  


